
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И КУЛТУРНО 
МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №28
от извънредно заседание на ПК по Образование, култура, наука и 

културно многообразие проведено на 19.12.2024 г.
от 09:30 часа в Зала 1, ет.2, ул. „Московска" №33

Днес, 19.12.2024г. се проведе извънредно заседание на Постоянната комисия 
по Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-н Мирослав Боршош — председател на ПК 
по ОКНКМ. При направената проверка на кворума беше установено, че 
присъстват 9/девет/ общински съветници, поради което заседанието може да 
бъде проведено. Г-н В. Лилков се присъедини след проверката на кворума. Г-н 
Венци Стойчев, г-н Еньо Савов и г-н Иван Виделов отсъстваха за цялата 
продължителност на заседанието.

Г-н М. Боршош докладва проекта за дневен ред на заседанието.
Комисията подкрепи проекта за дневен ред с 8 /осем/ гласа "за".

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуВане на дневния ред:
1. Миоослав Боошош ча

2. Венци Стойчев --

3. Цветелина Симеонова - Заокин ча

4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева ча

6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков —

8. Геогин Бооисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов —

11. Ивайло Костааинов ча
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12. Иван Виоелов __

13. Стефан Спасов ча

По т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА22-ППОО-2-[190] / 13.12.2024 г. относно отпускане на 

средства от бюджета на Столична община 3а обезпечаване извършването на 
оставащи и допълнително възникнали дейности, необходими 3а изпълнението на 
Проект В616КЕОР001-1.001-0008-С07 "Развитие на културната 
инфраструктура в Столична община чрез инвестиции в обновяване на Театър 
"София" район "Оборище" и изплащане на възнаграждения на Екипа 3а организация 
и управление на проекта с вносител Никола Лютов - зам.-кмет на Столична 
община

Г-н Ст. Спасов отправи следните въпроси по отношение на доклада: каква 
част от отпуснатите средства са възнаграждения на екипа? В средствата по 
доклада предвидено ли е възстановяването на алуминиевата конструкция? До 
каква степен е усвоен финансовият обем чрез междинни плащания? Каква част 
от първоначалните средства 3а ремонт на Театър „София" е разпределена към 
момента?

Г-жа Десислава Христова, нач. отдел „Обществено строителство" 
поясни, че част от дейности са изпълнени, но не са заложени в първоначалното 
КСС. В тази си част е необходима промяна на КСС. Фигурират дейности, които са 
частично изпълнени или предстоят. Т.е. е необходим анекс 3а промени на КСС към 
договора

Г-н Ст. Спасов отправи допълнително питане каква стойност от 
дейностите по безвъзмездното финансиране са изпълнени? Планира ли се нов 
доклад, който да касае оборудването на сградата? Ако са необходими доп. 
средства не е ли по-логично те да бъдат предвидени сега,защото бъдещи намеси 
в/у фасада, покрива, хидроизолацията биха били в конфликт със сега 
дискутирания договор.

Г-жа Д. Христова -поясни, че 3а арт клуба е променено разрешение 3а 
строеж по чл.154, но този ремонт е отложен 3а последващ етап. Дискутираното 
предложение се отнася до интервенции по дограмите и по фасадата и вътре в 
театъра необходима подмяна. Ремонтът на терасата пред арт клуба, където е 
необходимо полагане на хидроизолация не е заложен в текущото предложение. 
Целесъобразно е да бъдат предвидени пари 3а ремонт на това помещение. 3а да се 
направи вентилация и отопление. За този ремонт прогнозните стойности са от 
порядъка на 500 000 лв.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.
Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма 2/6



Поименно гласуване по т. 1 от днеЕ ния ред:
1. Миоослав Боошош за

2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - за

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков —

8. Гепгин Борисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов --

11. Ивайло Костадинов за

12. Иван Виоелов —

13. Стефан Спасов за

По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА24-ВК08-17440 / 06.32.2024 г. относно приемане на 

технико-икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени 
разстояния при проектирането и изграждането на строеж "Пристройка 3а 
Закрита зона 3а спорт и 3а топла връзка към 138 СУЗИЕ "Проф. Васил Златарски" в 
ПИ с идентификатор 68134.704.140 по КККР, УПИ III "3а училище", кв. 140, м. "Гео 
Милев", по плана на гр. София, СО - р-н "Слатина" с вносител Георги Илиев — кмет 
на район „Слатина" и становище с вх.№ССА24-ВК08-17440-[1] / 18.12.2024 г. от 
арх. Богдана Панайотова, вр. и. д. гл. архитект на СО

Г-н Мирослав Боршош представи становището по доклада на водещата 
комисия ПКИСДТ.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като се присъединява към становището на 

ПКИСДТ, а именно:
1.1. в преамбюла и т. 2 от проекта 3а решение вместо: „....намалени 

разстояния...." да се запише: „....намалени отстояния....".

Общо гласували: 
в т.ч.:

8

За 8

Против Няма

Въздържали се
Поименно гласуване по т. 2 от дне1

Няма
Зния ред:

1. Мирослав Боошош за 3/6



2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - Заокин ча

4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева ча

6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков —

8. Геогин Борисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов —

11. Ивайло Костаоинов ча

12. Иван Виоелов —

13. Стефан Спасов ча

По т.З от дневния ред:
Доклад с 6х. № ССА24-ВК08-17412/06.12.2024 г. относно предоставяне 

безвъзмездно за управление на Професионална гимназия по туризъм „Алеко 
Константинов" на помещения - публична общинска собственост АОС № 55/ 
16.05.2013 г. на район „Банкя", находящи се в сградата на 78 СУ „Христо 
Смирненски", гр. Банкя и представляващи — II / Втори / етаж от корпус „Д „ 
състоящ се от 5 / пет / учебни стаи и 1 / един / санитарен възел и III / трети / 
етаж от корпус „Д „ състоящ се от 5 / пет / учебни стаи , 2 / два / санитарни 
възела и 1 / една/ стая , подходяща за администрация по КККР — Сграда с 
идентификатор : 02659.2193.166.2 , нахидяща се в ПИ с идентификатор : 
02659.2193.166 със застроена площ на сградата - 2375 кв. м., брой етажи 3 / три 
, с предназначение - сграда за образование , съгласно скица с № 15-755909/ 
19.08.2019 г на СГКК за срок до приключване на учебната 2024/2025 г във връзка 
с приключване на ремонтните дейности на сградата на ПГ по туризъм „Алеко 
Константине" по проект на ОП „Региони в растеж" 2014 - 2020 г с вносител 
Рангел Марков - кмет на район „Банкя" и становище с вх.№С0А24-ВК08-17412-[1] 
/17.12.2024 г. от Яна Генова - зам.-кмет на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

Поименно гласуване по т. 3 от дневния ред:

1. Комисията подкрепя доклада с п зедложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
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1. Миоослав Боошош за

2. Венци Стойчев --

3. Цветелина Симеонова - Заокин ча

4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева ча

6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков --

8. Геогин Бооисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов —

11. Ивайло Костаоинов ча

12. Иван Виоелов --

13. Стефан Спасов ча

По ш. 4 игп дневния ред:
Доклад с вх.№С0А24-ВК6в-11198 / 17.12.2024 г. относно присъждане на 

отличието „Почетен знак на Столична община" на Дружеството на 
кардиолозите в България (ДКБ) по повод 50-годишния юбилей от първата 
самостоятелна конференция на дружеството и предложение с вх.№С0А24-ВК66- 
11023 / 12.12.2024 г. от Цветомир Петров - председател на СОС и д-р Ваня 
Тагарева - зам.-председател на СОС с вносители Васил Терзиев - кмет на СО; 
Цветомир Петров - председател на СОС; Мирослав Боршош - председател на 
ПКОКНКМ; Яна Георгиева - секретар на СО;

Г-н В. Лилков пое председателството на ПК.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с пред

Общо гласували:
в т.ч.:

ложения проект на решение.

9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 4 от дневния ред:

1. Миоослав Боошош ча

2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - Заокин ча

4. Антон Хекимян ча
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5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков ча

8. Геогин Бооисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов --

11. Ивайло Костааинов ча

12. Иван Виаелов __

13. Стефан Спасов ча

Заседание

/ I1'

акрогпо с изчерпване на дневния ред.

Изготвил:

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие: Мироблав Боршо!

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие: Цветелина Симеонова - Заркин
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